
Saksprotokoll i kontrollutvalet - 07.05.2018  
 
 
Handsaming i møte 
Fylkesrådmann, Rune Haugsdal, og fylkesdirektør organisasjon og økonomi, Ingrid Holm Svendsen, 
presenterte årsrekneskapen for 2017 og svarte på spørsmål frå kontrollutvalet.  
 
Partner i Deloitte, Bjarne Ryland, og rekneskapsrevisor i Deloitte, Espen Hordvik, presenterte resultatet av 
den gjennomførte revisjonen av fylkesrekneskapen for 2017 og svarte på spørsmål frå kontrollutvalet.  
 
 
Inge Reidar Kallevåg (H) kom med forslag om at desse punkta bør vera med i uttalen frå kontrollutvalet: 
 

1. Kontrollutvalet er uroa over at fylkeskommunen si lånegjeld framleis aukar og utgjer ved utgangen 
av 2017 113,4 % av fylkeskommunen sine årlege driftsinntekter. 

2. Kontrollutvalet meiner denne utviklinga ikkje kan halda fram og ser derfor positivt på at ein har 
trappa opp innbetalinga av avdrag for å bremsa denne gjeldsveksten.  

3. Kontrollutvalet er og uroa over at netto driftsresultat i 2017 vart på 2% medan måltalet for 
fylkeskommunane bør vera på minst 4%. Kontrollutvalet har og merka seg at i 9 av dei siste 10 
driftsåra så er netto driftsresultat i Hordaland lågare enn gjennomsnittet av dei andre 
fylkeskommunane.  

4. Kontrollutvalet har vidare merka seg  at administrasjonen har sett i verk fleire prosessar som truleg 
vil bidra positivt. 

5. Kontrollutvalet ber fylkesrådmannen kome i møte i utvalet 24.09.2018 for å gjera greie for kva som 
er/vil verta gjort i høve forbetringsområda som kjem fram av revisjonsrapport 2017 nr. 19 frå 
Deloitte. 

 
Med desse endingane i uttalen vart slikt vedtak samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
1. Kontrollutvalet ber fylkesrådmannen kome i møte i utvalet 24.09.2017 for å gjera greie for kva som 

er/vil verta gjort i høve forbetringsområda som kjem fram av revisjonsrapport 2017 nr. 19 frå Deloitte. 
2. Kontrollutvalet vedtek utkast til uttale, med dei endingane som kom fram i møtet, om Hordaland 

fylkeskommune sin årsrekneskap for 2017. 


